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Ljubljana - Največji lastniki Žita - KD
Kapital, Sod, Kad in še nekateri - so
včeraj izmenjali stališča glede prihod-
njih naložbenih možnosti Žita. Hkrati
so se seznanili s potekom sredine dra-
matične seje nadzornega sveta, na ka-
teri je bil za novega predsednika upra-
ve imenovan Anton Balažič, ki zdaj
vodi Fructal, in z odstopom Marka
Notarja z mesta člana nadzornega
sveta.

Zakaj je Notar pravzaprav odstopil,
pri njem včeraj nismo uspeli preveriti,
ker je bil za komentar nedosegljiv. Po
ocenah poznavalcev razmer pa gaje k
odstopu prisililo kršenje oziroma izra-
ba temeljnih mehanizmov korpora-
tivnegaupravljanja. Iz istega razloga je
sejo nadzornega sveta zapustil tudi
nadzornik Luka Jurkovič, ki je pred
tem predsednika nadzornega sveta Ja-

nezaBojca dvakrat pozval,naj spoštu-
je sklepe kadrovske komisije Žita, ki je
s pomočjo kadrovske agencije Hill In-
ternational izbirala novega predsed-
nika uprave Žita. Kot smo razkrili že
včeraj, je bilo na kadrovski komisiji
Žita dogovorjeno, da Balažič dobi
mandat za sestavo uprave, v sredo pa
je Boje na dnevni red uvrstil še točko,
da se je hkrati z Balažičem glasovalo
tudi o preostalih članih uprave. To so
bili Sandi Svoljšak, Erik Zunič in Pe-
ter Rajačič, ki so že zdaj v upravi Žita.

Sicer pa se je članom nadzornega
sveta v sredo mudilo imenovati Bala-
žica za novega predsednika uprave.
Danes se je namreč iztekel mandat
dvema članoma nadzornega sveta -
predstavnikoma zaposlenih, in sicer
Rositi Zaje in Zenonu Marnu. Oba pa
nista bila naklonjena temu, da bi ak-
tualni predsednik uprave Iztok Bricl
dobil še en mandat za vodenje Žita.

Tik pred sredino sejo nadzornega
sveta pa se je v imenovanje novega

predsednika uprave vpletel Rajko
Stankovič iz društva Mali delničarji -
skupaj smo močnejši (MDS). Po nje-
govem mnenju Bricl, čeprav Žito pos-
luje dobro, ni ostal predsednik uprave,
ker je za to poskrbel predsednik Kada
Borut Jamnik. »Jamnik krivi Bricla za
njegovo razrešitev iz nadzornega sveta
v času vlade Janeza Janše. Jamnik se je
na to ostro odzval in dejal, da Stanko-
viču očitno sploh niso znani postopki
imenovanjauprave. Njih namreč ime-
nuje nadzorni svet. Poleg tega se je
Stankovič, ki je dejal, da je zbral poo-
blastila malih delničarjev v skupni vi-
šini 0,5 odstotka delničarjev, spraše-
val, zakaj so se veliki delničarji Žita
sestali šele po seji nadzornega sveta.
Ker se je Stankovič pred sejo nadzor-
nega sveta izrazito postavil v bran Bri-
clu, nas je zanimalo, ali je MDS od Žita
v zadnjem času prejel kakršno koli
plačilo. Stankovič trdi, da ne.
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